

Skolebestyrelse og forældreråd REFERAT

Dato: 27.11.2025

Tid: 17.30 – 20.00

Sted: Fensmarkskolen – administrationsbygningen, mødelokale i stuen

Mødedeltagere: Gillian, Thea, Caroline, Olga, Syeda (forældre), Anja (Pers.), Daniel, Nina (Ledelse)

Afbud: Majka, Anne-Katrine, Aline

Referent: Daniel

Ansvarlig	Dagsorden:	Uddybende
Gillian Drøftelse	Velkommen Godkendelse af dagsorden	<i>Her er mulighed for at få tilført yderligere punkter</i>
Referat	<i>Dagsorden er godkendt.</i>	
Nina Orientering	Orientering om og status på: Personale • Afgang • Ansættelser Sygefravær • Elever • Personale Kørselsudfordringer BCUS – nyt område, hvad betyder det for os. Fordele og ulemper.	
Referat	Farvel til: Maja 8A (lær) Natja 7A (pæd) Nyt personale: Dorthe (pæd i 0A) Dorte (lærer i 2A) Nora (PM i 4A) Nanna (pæd i 5A) Bettina (pæd i 7A) Fredrik (lærer i 8A) Latitia (pæd i 8A) Jonas (PM i 9A) Sygefravær:	

	Elever: - Samlet har vi ca. 15% med over 20% fravær - Elever med over 20% ulovligt fravær ligger på ca. 5% Personale: Samlet 18,5 dage pr. år/prognose 23 dage pr. år Lærer, PM og TAP: 16,1 dage pr. år/prognose 20 dage pr. år Pæd: 24 dage pr. år/prognose 29,8 dage pr. år Kørselsstatus: Der er stadig store udfordringer med HB og Dantaxi. Vi vil gerne med i den næste udbudsrunde, da vi oplever at selskabet ikke lever op til det de skal. Vi er som skole blevet nødt til at finde alternativer til transport da selskabet ikke vil køre med enkelte elever.		
Nina Gillian Drøftelse	Renovering og genhusning • Borgervænget • Otto Busses vej Evt. svar på brev fra Jakob Næsager, hvis modtaget		
Referat	BV17: Der er nu kommet vægge og døre på BV17, der mangler stadig at få en løsning ift. brandalarmerne. Der er udfordringer med gårdmandskorpset, Henrik hjælper meget på BV17 OBV: Vi skal genhuses, der er lidt usikkerhed på hvornår det bliver. Det skal i udbud igen, og det skal projekteres som et nyt projekt. KJED har meldt ud at de kunne lave taget allerede nu, men det kan ikke lade sig gøre. Derfor har vi henholdt til den aftale der først er indgået. Desværre kan vores genhusning på OBV blive forlænget. Da projektet skal i udbud igen, er det ikke sikkert at de kan nå at starte med renoveringen på Fensmark til den oprindelige tid. Der er desværre ikke kommet svar fra Jakob Næsager. Gillian vil gerne lave nogle tilføjelser til næste brev.		
Majka og Nina Drøftelse	Ferieplan for skoleåret 26-27		

Referat	Der er to forslag til den nye ferieplan. Første udkast: Hvis vi skal genhuses til oktober 2026, flytter vi i uge 42, så vil vi lægge en skoleferiedag d. 19.10 og en lukkedag d. 20.10 så vi kan bruge to hele dage til at komme på plads i forhold til flytningen. Andet udkast: Hvis vi skal flytte i august, er planen at der også er en skoleferiedag d. 10.08 så vi kan bruge uge 32 på at komme på plads samt d. 10.08. → Lukkedagen vil vi så gerne bruge en anden dag så vi kan holde en hel kursusdag for personalet. Begge udkast er foreløbig godkendt af skolebestyrelsen.	
Nina Orientering	Foreløbig orientering om skolens regnskab	Regnskabet ser desværre dårligere ud en sidst forventet pga. en uventet tilbageregulering af refusion på ca. 200.000 kr. og usikkerheden om de midler vi har fået/får tildelt pga. genhusningen. Den forventede underskud ser pt. ud til at komme til at ligge på ca. 1.5 mill.
Referat	Vi har fået 290.000kr til genhusningen på BV17, dog er det uklart hvad dette dækker over og derfor er de pt ikke medregnet i budgettet. Der kommer regnskab som kommer på næste SB møde. Der er to økonomimøder for skolen og KKFO'en inden jul.	
Daniel Gillian Drøftelse	KKFO: Tilsynsrapporten pæd. Tilsyn	
Referat	Vi har fået en ny konsulent i det nye område Stine. Der hvor de kunne se at aktiviteterne var planlagt, gav det anledning til at der kunne være flere elever sammen. Der skal være klare positioneringer for personalet i dagligdagen. Generelt blev der de punkter der blev præsenteret både positivt og negativt, var personalet enige i og kunne godt se hvad konsulenterne havde set. Ledelsen er i gang med at se hvad Ida Mundt koster at få ud til at tale om det pædagogiske fundament. Vi skal også arbejde med kulturen og være undrende over vores praksis. Daniel har lavet en plan med den pædagogiske vejleder om at lave værksteder om eftermiddagen, planen er at det skal starte i det nye år.	
Nina og Gillian Drøftelse	Invitation til: Fælles skolebestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 24.	<i>OBS evt. tilbagemelding fra Anne-Katrine fra sidste fælles skolebestyrelsesmøde</i>

	februar, fra klokken 17.00 til 19.30. Der er behov for forældrerepræsentanter der vil bidrage til planlægningen af det første fælles skolebestyrelsesmøde under BCUS. Møderne afholdes i udvalget via Teams, for at gøre det så nemt som muligt for bestyrelsesmedlemmerne at deltage. Alle der melder sig til udvalget, bliver inviteret til et indledende møde (via Teams), den 10. december klokken 17 til ca. 17.45. Næste møde bliver i januar engang, som vi aftaler placeringen af på det indledende møde. Pt. positive tilkendegivelser fra de to forpersoner på Specialskolen i Ørestad og Øresundsskolen. • Hvilke emner kunne være interessante at tale om og arbejde med?
Referat	<i>Tidspunktet kl. 17.00 til 17.45 d. 10.12.25 passer ikke, derudover så har forældrene også udfordringer med at deltage på teamsmøde.</i> Alle skal deltage på det fællesskolebestyrelses møde tirsdag d. 24.02.26 fra kl. 17.00-19.30 Vi har skole bestyrelsesmøde torsdag d. 05.02.26 fra kl. 17.30-20.00
Evt:	VI TO Festival
Underskrifter:	

Alfreda Bose
Darius Byrd
Gillian Lerner
Thea Edvardson

Ayer